
R StockholmsV stad
Skärholmens stadsdelsnämnd Protokoll nr 8/2023

Sida 58 (66)
2023-06-15

§ 41
Presentera handlingsplan för nya soptunnor

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Ledamoten Tapani Juntunen (SD) anmäler en skrivelse enligt bilaga
att skicka till förvaltningen för beredning.

Beslutsgång
Ordförande Julia Matusenko (S) yrkar att skrivelsen skickas till
förvaltningen för beredning och hör bifall därtill.

Bilaga
Skrivelse, Sverigedemokraterna.
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Skrivelse

Skrivelse - Utred sunkiga soptunnor i Vårberg.

Under Maj har förvaltningen arrangerat så kallade
Trygghetsvandringar i stadsdelens samtliga lokala centrum.
Vårberg, Sätra, Skärholmen samt Bredäng.
Vi från Sverigedemokraterna deltog i trygghetsvandringen i
Vårbergs centrum och fastighetsbeståndet i dess omnejd. Vi
reagerade på att det fanns ett antal soptunnor som vi menar har
passerat ett tänkt "Bäst-före datum". Det var soptunnor som i sig,
även utan klotter var så slitna att de inte kan beskrivas på annat sätt
än att de var sunkiga. Under denna trygghetsvandring så deltog
även driften från den lokala parkförvaltningen, som fotade
soptunnor där det fanns klotter. Det är i sig bra, men det vi vill lyfta
fram är att det finns en punkt där soptunnorna i sig behöver en
större reparation/bytas ut etc.
Vi tror att om tanken är att medborgare ska använda sig i högre grad
av soptunnor, är det förmodligen enklare med en sådan
måluppfyllnad om en soptunna upplevs som hel och ren, i gott skick
helt enkelt. Vi tror att värdet ligger i att man ser att detta är en
soptunna som någon bryr sig om. Detta kan uppnås på många olika
sätt. Antingen att man har enhetliga soptunnor med Stadens
logotype, alternativt att man reparerar och fräschar upp dessa
soptunnor. Skulle potentiellt kunna var en uppgift för de stundande
feriearbetarna i sommar. Exakt hur värdet om soptunnor i gott skick
uppnås lägger vi oss inte i, då olika alternativ belastar förvaltningen
på olika sätt, och vi vill behålla det ekonomiska initiativet hos
förvaltningen, och ge förvaltningen handlingsfrihet.
Vi föreslår utifrån våra observationer att förvaltningen presenterar
en handlingsplan om hur soptunnorna ska fås i gott skick. I första
hand gäller denna skrivelse ett antal soptunnor i Vårbergs centrum,
men den ide vi har gäller givetvis andra potentiellt sunkiga
soptunnor i hela stadsdelen.
Mot bakgrund av detta föreslår vi:
Att förvaltningen utreder och presenterar en handlingsplan för hur
sunkiga soptunnor i Vårberg ska fås i ett gott skick i närtid och på
längre sikt.

Tapani Juntunen (SD)

Roland Johansson (SD)


